

星級午市優惠套餐

STARRED SPECIAL LUNCH SET

每位 \$ 150

【只限外賣】 TAKEAWAY ONLY

套餐包括主菜、湯、糖水及白飯, 現時更於星期二至星期六敬備招牌菜「鮑汁鵝掌扣花菰」, 為該日主菜增添多項選擇。

Our lunch set includes a Main Dish, Soup of the Day, Forum Special Sweet Dessert and Rice. Our signature dish Braised Goose Web and Mushroom in Abalone Sauce will also be available from Tuesday to Saturday as a Main Dish for the lunch set.

星期二

青紅蘿蔔蜜棗煲豬展湯 陳皮豆豉爆雞球 絲苗白飯 木瓜燉雪耳

Sauteed Chicken with Premium Black Bean Sauce · Pork Shank with Radish and Carrot Soup · Steamed Rice · Double-boiled Papaya with White Fungus

> 星期三 WEDNESDAY

黑蒜梅菜蒸肉餅 節瓜蠔豉煲豬唐排湯 綠苗白飯 桃膠燉紅蓮

Steamed Minced Pork with Salted Cabbage and Black Garlic \cdot Pork Rib with Hairy Gourd and Oyster Soup \cdot Steamed Rice \cdot Double-boiled Peach Gum and Red Dates Sweet Soup

> 星期四 THURSDAY

陳皮咕嚕肉 甘筍牛蒡煲豬展湯 絲苗白飯 陳皮紅豆沙

Deep-fried Pork with Dried Mandarin Peel in Sweet & Sour Sauce Pork Shank with Burdock and Carrot Soup · Steamed Rice · Sweetened Red Bean Soup with Dried Mandarin Peel

星期五

有機蕃茄燴豬柳 粉葛煲鯪魚湯 絲苗白飯 桃膠燉紅蓮

Braised Organic Pork Chop in Tomato Sauce · Dace Fish with Arrowroot Soup · Steamed Rice · Double-boiled Peach Gum and Red Dates Sweet Soup

> 星 期 六 SATURDAY

燒汁 焗牛尾 西洋菜南北杏陳腎煲 唐排湯 綠苗白飯 香草綠豆沙

Braised Ox-tail ·

Pork Rib with Dried Duck Gizzard and Watercress Soup · Steamed Rice · Sweetened Mung Bean Soup with Basil

- ·以上套餐於星期二至六中午12時至下午3時期間供應,下單時間由上午9時半至下午2時半。
- ·外送服務最低消費金額 \$1000,並收取加一服務費。
- ·外送服務地區包括香港島、九龍及新界 (不設離島地區)。
- · 九龍區附加收費\$100,新界區附加收費\$200,若送貨地址位於偏遠地區需額外收取附加費, 本公司將會聯絡閣下另行安排。
- ·付款方式:現金、微信支付、支付寶、信用卡(自取),優惠不適用於堂食。
- The set above is available every Tuesday to Saturday from 12-3pm. Ordering time from 930am to 230pm daily.
- Delivery available for all orders of \$1000 or above, subject to 10% service charge.
- Delivery service is available within Hong Kong Island, Kowloon & New Territories. (NOT available in Outlying Islands)
- Surcharge for Kowloon district \$100, for New Territories district \$200. We shall contact you beforehand should there be any surcharges.
- · Payment: Cash, WeChat Pay, Alipay, Credit card (Takeaway). This menu is not applicable for dine in.

WhatsApp下單: 6061 1682 查詢熱線: 2869 8282



同心抗疫・外賣套餐

WE FIGHT THE VIRUS TOGETHER . TAKEAWAY & DELIVERY SET

HK\$1,000 以下任選四款 Choose 4 from items

四款 items below HK\$1,400

原價Original price \$1500

HK\$1,400 以下任選六款
Choose 6 from items below

原價Original price \$2250

任揀四款/六款 CHOOSE 4 / 6 FROM ITEMS BELOW

鮑汁花菰扣鵝掌

Braised Mushroom and Goose Web in Abalone Sauce

陳皮咕嚕肉

Deep-fried Pork with Dried Mandarin Peel in Sweet & Sour Sauce

梅菜蒸肉餅

Steamed Minced Pork with Salted Cabbage

蝦膏燒腩排

Roasted Spare Ribs with Shrimp Paste

蔥蒜牛仔粒

Sauteed Diced Beef with Garlic and Scallion

咖喱薯仔牛筋腩

Braised Beef Brisket & Beef Tendon with Potato in Curry Sauce

燒汁焗牛尾

Braised Ox-tail

涼瓜肉鬆煎蛋角

Pan-fried Egg Cake with Minced Pork and Bitter Melon

魚滑菰絲雜菜煲

Braised Mixed Vegetable with Fish Paste

大荳芽炒魚鬆

Stir-fried Minced Fish with Bean Spout

薑蔥焗魚雲

Baked Fish's Head with Ginger and Scallion

椒鹽珍肝鮮魷

Baked Squid and Chicken Liver with Spicy Salt

蟹肉桂花炒瑶柱

Stir-fried Crab Meat and Conpoy with Egg Yolk

南乳上齋煲

Braised Mixed Vegetable in Red Bean Curd Sauce

北菰蒸滑雞

Steamed Chicken with Mushroom

豉油皇三蔥煎焗雞

Pan-fried and Baked Chicken with Spring Onion in Soya Sauce

鎮江香醋大蟮球

Deep-fried Eel with Black Vinegar

金沙中蝦球

Deep-fried Prawn with Salty Egg

家鄉扣米鴨

Braised Duck in Country Style

椒鹽脆皮荳腐

Deep-fried Crispy Bean Curd with Spicy Salt

終苗白飯每位\$10・奉送明火例湯・富臨糖水美點

Additional Bowl of Steamed Rice \$10 · Served with Complimentary Soup of the day · Forum Special Sweet Soup and Dessert

改燉湯每位加\$50

Additional \$50 for Double-boiled Soup

花菰杞子蹄筋燉鮮雞湯

Double-boiled Chicken Soup with Pig Hock Tendon and Mushroom

黑蒜松茸菰燉豬展湯

Double-boiled Pork Shank Soup with Matsutake Mushroom and Black Garlic

- ·以上套餐於星期二至日中午12時至下午9時期間供應,下單時間由上午9時半至下午8時半。
- ·外送服務最低消費金額 \$1000,並收取加一服務費。
- · 外送服務地區包括香港島、九龍及新界 (不設離島地區)。
- · 九龍區附加收費\$100, 新界區附加收費\$200, 若送貨地址位於偏遠地區需額外收取附加費, 本公司將會聯絡閣下另行安排。
- ·付款方式:現金、微信支付、支付寶、信用卡(自取),優惠不適用於堂食。
- The set above is available every Tuesday to Sunday from 12-9pm. Ordering time from 930am to 830pm daily.
 Delivery available for all orders of \$1000 or above, subject to 10% service charge.
- Delivery service is available within Hong Kong Island, Kowloon & New Territories. (NOT available in Outlying Islands)
 Surcharge for Kowloon district \$100, for New Territories district \$200. We shall contact you beforehand should there be any surcharges.
- Payment: Cash, WeChat Pay, Alipay, Credit card (Takeaway). This menu is not applicable for dine in.

查詢熱線: 2869 8282 WhatsApp下單: 6061 1682



抗疫點心・DIM SUM

外賣 · TAKEAWAY

蒸點類	[STEAMED	
00343	阿一蝦餃皇 Ah Yat Steamed Premium Shrimp Dumpling	\$90 /4件
00218	蟹皇燒賣皇 Steamed Pork Dumpling with Crab Roe	\$80 /4件
00342	富臨蠔皇叉燒飽 Steamed Barbecued Pork Bun with Premium Oyster Sauce	\$80 /3件
00156	黑松露醬野菌餃 Steamed Wild Mushroom and Black Truffle Sauce Dumpling	\$80 /3件
00163	雲貴小籠飽 Steamed Pork Bun with Crab Meat and Sea Urchin	\$80 /3件
00312	北菰炆鵝掌 Braised Goose Web with Mushroom	\$70 /2件
00344	荷香棉花雞 Steamed Chicken and Fish Maw with Lotus Leaf	\$80 /1件
00345	陳皮牛肉球 Steamed Minced Beef Ball with Dried Mandarin Peel	\$70 /3件
00411	薑汁雞包仔 Steamed Chicken Bun with Ginger Sauce	\$80 /3件
煎炸炸	局類 PAN-FRIED/ DEEP-FRIED/ OTHERS	
00352	西班牙火腿蘿蔔糕 Pan-fried Turnip Cake with Iberico Ham	\$80 /3件
00355	安蝦咸水角 Deep-fried Minced Pork & Dried Shrimp Dumpling	\$80 /3件
00354	鳳尾蝦芋角 Deep-friedTaro Dumpling with Prawn	\$80 /3件

- ·以上點心於星期二至日中午12時至下午3時期間供應 , 下單時間由上午9時半至下午2時半。
- ·外送服務最低消費金額 \$1000,並收取加一服務費。
- ·外送服務地區包括香港島、九龍及新界 (不設離島地區)。
- · 九龍區附加收費\$100, 新界區附加收費\$200, 若送貨地址位於偏遠地區需額外收取附加費, 本公司將會聯絡閣下另行安排。
- · 付款方式: 現金、微信支付、支付寶、信用卡(自取),優惠不適用於堂食。
- The Dim Sum above is available every Tuesday to Sunday from 12pm-3pm. Ordering time from 930am to 230pm daily.
- ${}^{\raisebox{3.5pt}{\text{\circle*{1.5}}}}$ Delivery available for all orders of \$1000 or above, subject to 10% service charge.
- Delivery service is available within Hong Kong Island, Kowloon & New Territories. (NOT available in Outlying Islands)
- Surcharge for Kowloon district \$100, for New Territories district \$200. We shall contact you beforehand should there be any surcharges.
- Payment: Cash, WeChat Pay, Alipay, Credit card (Takeaway). This menu is not applicable for dine in.

查詢熱線: 2869 8282 WhatsApp下單: 6061 1682